
Belfeld 5 augustus 2022 

Van: Lyzet en Theo van Hoorn, Schoolstraat 79 

Onderwerp: update 2 petitie tegen stankoverlast door Scelta Umami. 

 

Beste Belfeldenaren en belanghebbenden. 

Bedankt dat jullie met zovelen hebben gereageerd. Rond de 180 aanmeldingen hebben wij nu. 

Op 7 september gaan we deze petitie aanbieden bij Wethouder Verhaegh, van de gemeente Venlo. 

Zo mogelijk is Omroep Venlo daar bij. 

Diegene die zich nog niet aangemeld heeft, maar wél stankoverlast ervaart door Scelta Umami te 

Belfeld, kan nog de hele maand augustus een briefje met naam en adres,  in onze brievenbus doen. 

 

Wij waren positief verrast  toen de wethouder zelf contact met ons opnam. Hij wilde graag een 

gesprek met ons over de overlast, zoals dit door velen in Belfeld wordt ervaren. Wethouder 

Verhaegh is woensdag 3 augustus bij ons thuis gekomen. Zie de uitzending van omroep Venlo van 3 

augustus. Het stond ook in de limburger  

Wij hebben ons gezamenlijke verhaal kunnen doen en voelen ons gehoord. De wethouder begrijpt 

ons en heeft beloofd om prioriteit te geven aan deze situatie. Alles te zullen doen om de overlast aan 

te pakken. 

Via mail hebben wij nog aanvullende vragen gesteld over mogelijke gevolgen en gevaar voor de 

volksgezondheid nu en op de langere termijn. Dit in verband met de vele lichamelijke klachten. 

Hopelijk komt hier nog een reactie op. 

 

We moeten ons samen sterk maken voor schone, gezonde lucht voor een leefbaar Belfeld.  

Met vriendelijke groet , 

Lyzet en Theo van Hoorn, Schoolstraat 79 Belfeld  

 

 

 


